Dear Ms Xiaohong Yuan,

On behalf of Prof. Dr. Patrick Mc Keever, I have the pleasure to inform you about the decision of the UNESCO Global Geoparks Council concerning the status as a UNESCO Global Geopark of eight Chinese UNESCO Global Geoparks after a thorough revalidation process in 2016. The UNESCO Global Geoparks Council had its meeting on 24 and 25 September 2016 in the English Riviera UNESCO Global Geopark, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, during which they examined the revalidation documents and related revalidation reports.

In the case of China, it concerned the revalidation of the following eight UNESCO Global Geoparks:

Danxiashan UNESCO Global Geopark

Huangshan UNESCO Global Geopark

Longhushan UNESCO Global Geopark

Sanqingshan UNESCO Global Geopark

Shilin UNESCO Global Geopark

Songshan UNESCO Global Geopark

Wangwushan-Daimeishan UNESCO Global Geopark

Yuntaishan UNESCO Global Geopark

In the attached letters, you can find the UNESCO Global Geoparks Council’s final decision and their recommendations concerning the revalidation of the eight Chinese UNESCO Global Geoparks mentioned above.

We would greatly appreciate it if you could pass this information on to the management of the UNESCO Global Geoparks concerned.

Thank you very much.

Looking forward to our continued cooperation.

Warm regards,

Katrien

  
Dr Katrien Heirman
Consultant 
Earth Sciences and Geo-hazards Risk Reduction Section
Division of Ecological and Earth Sciences
（来函译文）
尊敬的袁小虹女士，
代表Patrick Mckeever教授，我很高兴通知您，教科文组织世界地质公园理事会关于2016年8个中国教科文组织世界地质公园在经历一次详细的重新验证后其世界地质公园身份的决定。教科文组织世界地质公园理事会于2016年9月24日—25日在大不列颠与北爱尔兰联合王国里维耶拉世界地质公园举行了一次会议，会上理事会审议了重新验证文件和相关的报告。
在中国方面，涉及了下列8个教科文组织世界地质公园的重新验证：
丹霞山联合国教科文组织世界地质公园

黄山联合国教科文组织世界地质公园

龙虎山联合国教科文组织世界地质公园

三清山联合国教科文组织世界地质公园

石林联合国教科文组织世界地质公园

嵩山联合国教科文组织世界地质公园

王屋山-黛眉山联合国教科文组织世界地质公园

云台山联合国教科文组织世界地质公园

在附件的信函中，你可以查到教科文组织世界地质公园理事会关于上述8个中国教科文组织世界地质公园重新验证的最终决定及相关建议。
如果你能将这份信息传递给相关教科文组织世界地质公园的管理部门，我们将非常感激。
非常感谢。
期待我们的持续合作。
致以亲切的问候，
Katren博士
联合国教科文组织地球科学与地质灾害减灾部（世界地质公园秘书处）顾问
